
 

Vragen Duurzaamheidslening 

Op de gemeentelijke website staat vermeld dat duurzaamheidleningen niet 

meer aangevraagd kunnen worden “omdat het plafond bereikt is”. 

Vragen 

1. Het niet kunnen aanvragen van de lening is tijdelijk?  
Antwoord: Dat klopt, de duurzaamheidslening wordt binnenkort weer 
opengesteld nu de gelden vanuit de voormalig gemeente Zijpe zijn 
ontvangen en zolang het plafond niet is bereikt.   
 

2. Of is de regeling hiermede geruisloos afgeschaft?  
Antwoord: Nee, het college ziet de regeling als een belangrijk middel in 
de verduurzaming van de gemeente Schagen. 
 

3. Waarom wordt/is het plafond niet verhoogd? Het is immers geleend 

geld dat aan de gemeente terugbetaald wordt (met rente)?  

Antwoord: Om het plafond te verhogen moet er nieuw kapitaal 

worden ingebracht door de gemeente Schagen. Het fonds is inderdaad 

“revolverend”, maar dit neemt niet weg dat de gemeente Schagen het 

geld moet voorschieten. Op dit moment wordt gewerkt aan een 

voorstel met verschillende scenario’s m.b.t. deze verhoging. Na 

goedkeuring van college gaat dit voorstel naar de raad. 

 

4. Waarom is niet tijdig gereageerd op het bereiken van het plafond?  
Antwoord: De aanvragen voor de lening zijn vele malen sneller gegaan 
dan vooraf verwacht en ook de hoogte van de leningen zijn hoger dan 
verwacht dit heeft er voor gezorgd dat de pot sneller leeg is geraakt. 

Tegelijkertijd lezen we in de concept notulen van het College van 9/5 dat aan de 

raad voorgelegd gaat worden om de rekening courant duurzaamheid Zijpe op te 

heffen en het saldo over te hevelen naar de Duurzaamheidslening Schagen. 



Vragen 

1. We begrijpen dat door de overheveling bij de duurzaamheidslening 

Schagen een positief saldo ontstaat. Waarom staat er dan op de 

website dat het plafond bereikt is en er niet meer aangevraagd kan 

worden.  

Antwoord: Vanwege capaciteit was is hier nog geen aktie op 

genomen. De lening zal nu zo spoedig mogelijk weer worden 

opengezet.   

 

2. Als het zo is dat het fonds weer open gesteld wordt als de gelden van 

Zijpe overgeheveld zijn is dit wel erg onhandig geformuleerd. Als de 

bedoeling is dat het fonds weer open gaat, met spoed een aanvulling 

op de website plaatsen.  

Antwoord: De huidige formulering op de website is bewust zo kort 

mogelijk gehouden. Het was beter geweest als het woord “tijdelijk” 

werd toegevoegd aan de uitleg, dat is nu gebeurd.   

| 

3. Om hoeveel geld gaat het dat vanuit Zijpe overgeheveld wordt?  
Antwoord: Door aflossingen was het positief saldo op de Rekening 
Courant (RC) van de Duurzaamheidslening van de voormalige gemeente 
Zijpe begin dit jaar een bedrag van € 891.109,-.  
 

4. Hoe hoog is het plafond eigenlijk?  
Antwoord: Per lening is de hoogte maximaal €25.000,-. De hoogte van 
het fonds is op dit moment, door de toevoeging vanuit de voormalig 
gemeente Schagen, nog ca. €700.000.  
 

5. Wat kunt u verder melden over de toekomst van dit fonds?  
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 3 in het vorige gedeelte. 

Sp Fractie, Wim Rijnders 


